

# 《英语》

## 图书基本信息

书名：《英语》

13位ISBN编号：9787503945403

10位ISBN编号：7503945400

出版时间：2010-5

出版社：文化艺术出版社

页数：60

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介以及在线试读，请支持正版图书。

更多资源请访问：[www.tushu111.com](http://www.tushu111.com)

# 《英语》

## 内容概要

这套书从巩固基础知识到训练发散思维都有一个逐层拔高的过程，内容准确易懂，题型活泼新颖，不会让你感到枯燥乏和困难。相信你通过使用这套书，不仅能把基础知识夯实得更牢固，还能学习到更多的新知识、新方法、新本领，会使你的学习成绩有一个更大的飞跃。

## 书籍目录

Module 1 London Unit 1 When did you come back? Unit 2 Did they buy ice creams? Module 2 Shopping  
Unit 1 How many do you want? Unit 2 How much milk do you want? Test for Modules 1 ~ 2  
Module 3 At the Weekend Unit 1 We visited lots of places. Unit 2 What did Darning do? Module 4 Possessions Unit 1  
It's mine! Unit 2 This bag is hers. Test for Modules 3 ~ 4  
Module 5 In Class Unit 1 There are enough! Unit 2 There are too many books on the desk.  
Module 6 Self-assessment Unit 1 You can play football well. Unit 2 I can do it very well. Test for Modules 5 ~ 6  
Module 7 Community Unit 1 He can't see. Unit 2 They can't walk. Module 8 School Unit 1 What time does school start? Unit 2 Where did Lingling go yesterday? Test for  
Modules 7 ~ 8  
Module 9 Feelings Unit 1 Are you feeling sad? Unit 2 I feel happy. Module 10 Manners Unit  
1 You should look, then cross the road. Unit 2 You should eat fruit. Test for Modules 9 ~ 10  
Review Module  
月考卷一 月考卷二 期中测试 月考卷三 月考卷四 期末测试 听力材料及部分参考答案

## 版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：[www.tushu111.com](http://www.tushu111.com)